
 1 

 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI   SÂNIOB 

Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România 

Tel /Fax: 0259 / 441128; CUI:4820291 

e-mail: registratura@saniob.ro; Web: www.saniob.ro  

 NR.  2762 /12.11.2024 
 

PROCES-VERBAL 

 

 Incheiat azi 12.11.2024,  în  sedinta  ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilită 

și convocată prin dispozitia primarului nr.147/06.11.2024 , sedință care a avut loc la sediul administrativ al 

acestei institutii publice, ora 09.00, 

 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:  Zatyko Stefan-Adalbert, Braun Laszlo, Kiss 

Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Seres Ibolya, Disznos Hugo-Zoltan, Buzas Ioan-Nicolaie, Opre 

Viorel-Florian, Ponț Ioan-Gabor, Kovacs Alexandru-Lucian și Tamas Jozsef-Gergo.  
 Nu a absentat nici un consilier. 

Au participat de drept: D-ul Zatyko Jacint – primar  și  d-na  Mela Maria-Elena – secretar,  

  

 

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 11consilieri locali din totalul de 11 consilieri 

în functie.  

  

1. La deschiderea ședintei, după intonarea imnului național, secretarul general invită pe dl Disznos 

Hugo-Zoltan, ca în baza încheierii civile nr.4511/2024, să se prezinte la pupitru și să depună juramantul, cu 

mâna pe Biblie și pe Constituție. Ca urmare, dl consilier este felicitat și invitat la loc. 

2. În continuare, secretarul general invită la propuneri pentru alegerea presedintelui de sedinta. Dl 

Zatyko Stefan-Adalbert propune pe dl Kiss Stefan-Alexandru. Propunerea este votată cu unanimitate de 

voturi, rezultand Hotărârea nr.65. 

  Dl Kiss Stefan-Alexandru, presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea 

ședinței și  a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,  proiectul ordinii de zi a sedintei 

ordinare, având, în continuare, următoarele propuneri: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din data de 

12.11.2024.     

4. Proiect de hotărâre privind organizarea comisiilor pe domenii de specialitate ale Consiliului 

local Sâniob. 

             5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a 

Consiliului Local al comunei SÂNIOB. 

6. Proiect de hotărâre privind convocarea adunării proprietarilor, în vederea desemnării unui 

reprezentant al acestora pentru a face parte din Comisia Locala de aplicare a Legilor Fondului Funciar 

ca urmare a vacantării unei pozitii. 

7.  Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantilor  Consiliului local al comunei 

Sâniob in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale ,,Szent Istvan,,  Sâniob. 

8. Diverse: 

 

1. Solicitarea depunerii declarațiilor de avere și a declarațiilor de interese de către 

aleșii locali, în termenul de 30 de zile de la constituire. 
 

Drept urmare ordinea de zi este aprobata cu 11 voturi pentru, rezultand Hotărârea nr.66.  

 

 La punctul patru din ordinea de zi, d-na secretar general prezinta propunerile initate de dl primar, 

împreuna cu grupurile de consilieri pentru constituirea Comisiilor de specialitate pe domenii ale Consiliului 

local Saniob. 

Drept urmare propunerile au fost aprobate cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, adoptandu-se 

Hotararea nr.67.  
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Comisiile de specialitate fiind constituite, președintele de sedinta invita la pauza de lucru, timp în care 

Comisiile vor studia materialele puse la dispoziție și vor emite Rapoartele de avizare. 

 

……………………………………………………………………………………………… 
 

Dupa pauza de lucru si predarea rapoartelor de avizare, presedintele de sedinta trece la urmatorul 

punct de pe ordinea de zi.  

 

 La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea  Regulamentului de 

organizare şi funcţionare a Consiliului Local al comunei SÂNIOB, pentru mandatul 2024-2028 d-na 

secretar general prezinta  aspectele legate de ROF CL .  

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 

 Nu se inscrie nimeni, nu sunt alte obiectii sau propuneri. 

 Secretarul general, arata că, așa cum în mandatul anterior sedintele au fost inregistrate, propune 

ca și în acest mandat să se recurga la aceasta metoda, în scopul intocmirii procesului verbal al sedintei, acest 

fapt fiind cuprins și în ROF.  

Drept urmare, punctul cinci al ordinii de zi a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, 

adoptandu-se Hotararea nr.68.  

 

 La punctul șase din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind convocarea adunării 

proprietarilor, în vederea desemnării unui reprezentant al acestora pentru a face parte din 

Comisia Locala de aplicare a Legilor Fondului Funciar ca urmare a vacantării unei pozitii, d-l 

primar prezintă raportul de specialitate și proiectul de hotarare. 

        Dl președinte de ședință invită la discuții. 

       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. Sunt de 

acord cu termenele propuse în proiect.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul șase al ordinii de zi, 

adoptandu-se Hotararea nr.69, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

  

 La punctul șapte din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantilor  Consiliului local al comunei Saniob in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale 

,,Szent Istvan,,  Saniob,   secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre si invita 

la propuneri, pentru nominalizarea reprezentantului.  

Dl Kiss Istvan-Matyas propune pe dna Seres Ibolya, propunere care a fost votata cu 11 voturi pentru 

adoptandu-se Hotararea nr. 70,  

 

   

 La diverse 

 

 1.Solicitarea depunerii declarațiilor de avere și a declarațiilor de interese de către consilierii 

locali, odată cu data ședinței ordinare. 
 La acest punct, secretarul general atrage atenția consilierilor locali, conform obligatiilor legale, ca 

toate declaratiile de avere și interese să fie depuse în termenul legal de 30 de zile de la constituire, respectiv 

până în data de 22.11.2024. 

  

 În continuare, dl presedinte de sedinta invita și la alte discuții. 

 Dl Zatyko Stefan Adalbert preia cuvântul și felicită toți consilierii pentru mandatele obținute și urează 

succes și o colaborare fructuoasă cu primarul și instituția primarului în noul mandat, care să ducă la 

îndeplinire toate hotărârile consiliului local. În același timp, dorește să amintească că ziua de 12 noiembrie 

este o zi memorabilă pentru comuna Sâniob, deoarece este data la care s-a publicat Legea pentru modificarea 

denumirii comunei și a sediului de comună, respectiv se împlinesc 12 ani. 

 Dl primar preia cuvântul și la rândul lui îl felicită pe dl Zatyko Stefan Adalbert, care la rândul lui are 

toate meritele pentru realizarea de a schimba numele și de a muta comuna, fapt care s-a împlinit în mandatul 
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acestuia și care a dus lupta cea mai mare și s-a zbătut cel mai mult.  În continuare, dl primar felicită noii 

consilieri și dorește o colaborare fructuoasă cu aceștia, mai ales că în ultimii 4 ani au reușit să aducă foarte 

multe fonduri, s-au schimbat multe în perspectiva asta, se vede că avem multe șantiere deschise în fiecare sat, 

ceea ce nu s-a întâmplat în anii anteriori. La Cenaloș, platforma CAV este în lucru, prinde contur, la Ciuhoi și 

Sfârnaș canalizarea are un ritm bun și, în funcție de vreme, constructorul vrea să termine anul acesta. Avem 

contractul semnat pentru asfaltarea străzilor în satele Cenaloș, Ciuhoi și Sfârnaș, acum decurge licitația și 

sperăm ca în primăvară să se poată da drumul la lucrări. Cu gazul suntem în stadiu foarte ok, așteptăm să iasă 

ATR-ul, numai aici avem un pic de probleme cu colegii de la Sârbi și Spinuș, deoarece, probabil din interese 

politice, nu sunt deciși dacă vor să vină și ei în rețea, pt că nu e indiferent că SRMP-ul este dimensionat pt 

comuna noastră, sau plus încă două comune, care costă undeva la 2.500.000 lei. Deocamdată ATR-ul este 

blocat la Transgaz și dacă o să iasă, putem să depunem licitația pt operator, apoi pentru executare. SRMP-ul 

este la Cenaloș și pe această cale mulțumesc familiei d-nei secretar general, care a donat suprafața de teren 

necesară. Sunt convins că și mandatul acesta vom putea dezvolta comuna, la fel ca și în mandatul anterior . 

dl presedinte de sedinta invita în continuare și la alte discuții. 

Dl Ponț Ioan arată că în satul Cenaloș, oamenii, care locuiesc la drumul principal, sunt nemulțumiți de 

traficul greu care traversează localitatea, care zguduie casele lor, multe îmbătrânite, mașini mari care merg în 

viteză și nu respectă nici o regulă și care, efectiv or să ne distrugă drumurile. 

Dl primar arată că știe de problemă și de aceea au fost montate indicatoarele de restricționare. Cu 

toate acestea, ele nu sunt respectate și în fiecare săptămână avem discuții cu poliția pe tema asta. 

Dl Ponț Ioan arată că ar fi indicate, poate niște limitatoare, cum sunt în orașe. 

Dl primar arată că s-ar putea monta niște polițiști culcați și treceri de pietoni, pentru care trebuie să 

facem hotărâre de consiliu, să obținem avizele de la Poliția rutieră, să achiziționăm produsele respective și să 

executăm lucrările. 

Dl Opre Viorel arată că la Sfârnaș a fost un accident, în care refugiul pt autobuz de la Descaș, nou 

construit, a fost culcat la pământ. Este păcat că se circulă cu viteză și puteau să moară oameni. 

Dl primar arată că este în curs de a pregăti o adresă către CNAIR, în acest sens, fiind drum național și 

nu se respectă viteza în localitate. Chiar și în ziua aceea a stat radarul acolo. 

 

 

                  Alte probleme, nu s-au mai discutat. 

 D-l Kiss Stefan-Alexandru – presedintele de sedinta, înainte de a declara sedința incheiată, pentru 

fiecare consilier are recomandarea ca așa să lucreze, să vină cu idei și de la partide cu fonduri, ca după 4 ani 

să nu-i fie rușine și să poată afirma că a realizat ceva în mandatul lui .  

  Vă mulțumesc! 

 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

  

 

 

  

     PRESEDINTE DE SEDINTA                                            SECRETAR GENERAL 
          Stefan-Alexandru KISS                                                         Maria-Elena MELA  


